
El ple de Lloret renega del conveni de Can Juncadella

Tots els grups, menys el Millor, que es va abstenir, van acordar recuperar

en deu dies el cam� p�blic de la f inca

Els propietaris, del Kazakhstan, han incompler t l'acord de fer el cam� de

ronda

Els regidors de Lloret de Mar van votar a favor ahir de

l'ultim�tum a Flinder Data. El MILLOR es va abstenir.
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Amb l'excepci� del grup del Millor, que es va abstenir, tots els grups

de l'Ajuntament de Lloret van votar ahir a favor de donar un

ultim�tum a la propietat de la f inca de Can Juncadella perqu� obri

el cam� p�blic que passa per la f inca. Es va tancar el 2009 despr�s

de la signatura d'un conveni que ahir ning� no es va estar de criticar

perqu� �s contrari a l'inter�s p�blic i sobre el qual van planar

moltes ombres.

Tamb� va quedar clar que, tot i que l'acord signat exigeix a la

propietat de la f inca, la mercantil Flinder Data, que obri el cam� en

un termini m�xim de deu dies, l'afer anir� per llarg i segurament acabar� als jutjats. Malgrat tot, el regidor de Medi

Ambient, Jordi Orobitg, va defensar que, si no es pren aquest pas ara, la soluci� no arribar� mai, i que si el 2010

el ple hagu�s aprovat una moci� presentada pel seu grup (a la qual ICV-EUiA va donar supor t) perqu� es

declar�s Òla lesivitatÓ del conveni per a l'inter�s p�blic, Òara no estar�em en aquest puntÓ. Orobitg va respondre

aix� a par t de l'argumentaci� del por taveu del Millor, Marc Fuer tes, per justif icar l'abstenci� del seu grup en

aquest punt. Fuer tes va dir que no pot compar tir l'ultim�tum perqu� considera que no s'han fet par t�cips els grups

de l'oposici� de les converses amb la propietat ni se'ls han ensenyat els projectes presentats per refer el cam�

de ronda. A m�s, va posar en dubte que el cam� que es reclama sigui p�blic, citant una reuni� que va mantenir el

grup del Millor amb representants de Flinder Data. Tamb� va criticar que la mala gesti� de vuit anys en aquest

afer l'hagin d'assumir els regidors actuals i va considerar que l'acord Òqueda molt b� perqu� sembla que s'esta

fent alguna cosaÓ, per� s'allargar� durant anys als jutjats.

L'alcalde, Jaume Dulsat (CDC), va qualif icar el conveni signat el 2009 per l'equip de govern que encap�alava

Xavier Crespo de desafor tunat i feble. Tamb� va remarcar que ha costat molt Òdesfer-loÓ per� que era una

q�esti� priorit�ria per a l'equip de govern. Tot i que l'acord fa esment que si cal es demanar� Òl'auxili de la for�a

p�blicaÓ, l'alcalde va tranquilálitzar Fuer tes: ÒNo entrarem amb pistoles, per� �s necessari que avui fem aquest

pas.Ó

Orobitg va admetre que l'afer es pot allargar anys al jutjat, per� va dir que si no s'aprovava el pas que es va fer

ahir encara s'allargaria m�s. Sobre la propietat del cam�, va explicar que es va contractar un p�rit i que aquest va

fer un informe que no posa en dubte la titularitat p�blica del cam�. ÒNo em calen m�s proves, tenim l'obligaci� de

fer el que toca i ara mateix, i s'hauria d'haver fet fa tempsÓ, va concloure.

El regidor no adscrit, Enric Mar t�nez, va recordar que �s un tema llargament reivindicat pel poble de Lloret, Òque

no ho demana, sin� que els exigeix que ens tornin el que �s nostreÓ. Jordi Hern�ndez (C's) va dir que recuperar el

cam� era un punt que pr�cticament tots els grups por taven al programa i va considerar ÒpassiuÓ l'equip de govern

per haver esperat un any.



Xavier Rodr�guez (ICV-EUiA) va dir que aquest debat �s Òcom el Guadiana, desapareix i apareix i en continuarem

parlantÓ. Va agrair l'esfor� de den�ncia d'entitats com SOS Lloret en aquest tema, i va recordar tamb� que hi ha

un altre conveni que afecta la caseta de la platja i que l'empresa tamb� s'incompleix.
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